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De verduurzaming van onze economie kan heel goed 
 zonder het dagelijks leven en het welzijn van mensen te 
verstoren. Dan moeten de investeringen wel tijdig worden 
gedaan en aantrekkelijk zijn. Particuliere investeringen 
kunnen energiebedrijven en de industrie helpen de kosten 
van hun benodigde innovaties te verlagen. De hiermee 
gepaard gaande investeringen zijn eenmalig erg hoog, 
maar de levensduur van vrijwel kostprijsvrije duurzame 
energie is daarentegen erg lang. Laat dit nu exact het type 
investeringen zijn waar investeerders dol op zijn. Een een-
malig hoge inleg voor een langdurig, voorspelbaar en sta-
biel rendement. Waar dit soort risico’s en kansen samen-
komen, komen beleggers samen, zowel waarde beleggers 
als duurzame beleggers. Dat werkt als vliegwiel voor 
 bredere toepassing van innovatie en de verduur zaming 
van de economie.

De huidige polemiek tussen activisten is disfunctioneel. 
Zowel uiterst links als rechts stellen dat landen, bedrijven 
en mensen nu moeten kiezen tussen hernieuwbare energie-
bronnen of olie en gas. De simpele waarheid is dat 
de wereld beide de komende jaren nog steeds hard nodig 
heeft, ook met het oog op de sociale cohesie en betaal-
baarheid op korte termijn. Het is beter pragmatisch dan 
dogmatisch te zijn op het gebied van energie. Het pad naar 
een CO2 neutrale economie gaat via het geleidelijk 
afschalen van fossiele grondstoffen. Maar dit betekent niet 
dat we pas de ideale randvoorwaarden moeten  scheppen 
als er duurzame industrieel schaalbare energie infrastruc-
tuur beschikbaar komt. Je moet juist nu de randvoorwaar-
den invullen om de beschikbaarheid te stimuleren en te 
anticiperen op het zo snel mogelijk wereldwijd opschalen 
daarvan.

De kracht van kapitaalmarkten zorgt er in dit kader voor 
dat landen zich niet in de schulden hoeven steken om de 
energietransitie te faciliteren, bedrijven de kosten voor 
de noodzakelijk innovatie zelf kunnen dragen, lokale 

over heden in warmtenetten en energielevering kunnen 
blijven voorzien, beleggers en pensioendeelnemers een 
nette oude dag kunnen beleven en toekomstige generaties 
hoopvol en met vertrouwen naar de toekomst kunnen 
 kijken. Dat jongeren de energietransitie niet als bedreiging 
maar als kans gaan zien. Mits je als overheid de kapitaal-
markten optimaal in de gelegenheid stelt deze kans te 
kunnen benutten. Kortom, dat is de reden dat EI-VEB 
 stevig positie inneemt om de kracht van de kapitaalmarkten 
te onderstrepen, de randvoorwaarden voor het goed 
 functioneren onder de aandacht te brengen en de belangen 
van de particuliere beleggers elke dag verdedigd tegen-
over politiek opportunisme en desinformatie.

Dat doen we met grote bevlogenheid van alle mede-
werkers, die ik bij deze graag enorm bedank voor hun 
inzet en gewaardeerde collegialiteit. Daarbij worden 
we natuurlijk gesteund door onze trouwe leden, door u. 
We hebben op 8 maart al een mooie kers op de taart qua 
waardering voor ons werk gekregen in de vorm van 
de toekenning van het predicaat Koninklijk. Maar met 
de hiervoor genoemde uitdagingen en verantwoordelijk-
heid gaan we vanzelfsprekend vol nieuwe energie moedig 
voorwaarts. Juist de komende jaren, met een zeer belang-
rijke maatschappelijke transitie in het vooruitzicht, moet 
de stem van beleggers stevig klinken. We zijn een niet te 
onderschatten deel van de oplossing. 

Inmiddels is onze hoogmis weer begonnen: het aandeel-
houdersseizoen. Ik hoop veel van u daar weer te treffen. 
En anders op onze ledenvergadering op donderdag 
23 mei! Het ga u goed!
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